

課程發展議會  
個人、社會及人文教育委員會（2023－2025）  
第五次會議

以上會議將於 2025 年 4 月 9 日（星期三），下午 3 時正，  
在九龍塘沙福道 19 號教育局九龍塘教育服務中心  
西座平台 WP01B 室舉行

The 5<sup>th</sup> meeting of the Curriculum Development Council  
Committee on Personal, Social & Humanities Education (2023-25)

The meeting is scheduled for 3:00 p.m. on 9 April (Wednesday)  
in Room WP01B, Podium, West Block,  
Education Bureau Kowloon Tong Education Services Centre,  
19 Suffolk Road, Kowloon Tong

**議程 Agenda**

1. 省覽及通過個人、社會及人文教育委員會（2023－25）第四次會議紀錄  
To confirm the minutes of the 4<sup>th</sup> meeting of CDCC on PSHE
2. 報告及討論事項 To report and discuss the following items
  - a. 討論及議決小學人文科課程  
To discuss the Primary Humanities Curriculum towards endorsement
  - b. 討論及議決優化地理科課程（中四至中六）  
To discuss the optimisation of the Geography Curriculum (Secondary 4-6)  
towards endorsement
  - c. 報告優化經濟科課程（中四至中六）的進展  
To report the progress of optimisation of the Economics Curriculum (Secondary 4-6)
  - d. 報告中國歷史科課程（中四至中六）和歷史科課程（中四至中六）持續優化的進展  
To report the progress of ongoing optimisation of the Chinese History Curriculum (Secondary 4-6) and the History Curriculum (Secondary 4-6)
3. 其他事項 A.O.B.